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Zápis z 13. zasedání Výkonného předsednictva Orla 

konaného dne 24. 6. 2024 v Krouně  

 

Přítomni – viz prezenční listina 

 

Program:  

1. Zahájení a volba pracovních funkcí  

2. Schválení bodů programu 

3. Kontrola usnesení  

4. Zprávy odborných rad  

5. Využití orlovny v Krouně 

6. Žádosti z jednot  

7. Různé  

8. Závěr  

 

 

1.  Volba pracovních funkcí – ověřovatelů zápisu, určení zapisovatele 

Jednání bylo zahájeno orelskou modlitbou.  

Br. Juránek konstatoval, že dnešní zasedání je usnášeníschopné, je přítomné 8 členů z 11.  

Jmenoval zapisovatelku dnešního jednání ses. Horákovou, navrhl ověřovatele zápisu br. Bartoš 

a br. Pummer.   

 

VP/13/110     VP schvaluje ověřovatele zápisu br. Bartoš a br. Pummer. 

      8-0-0    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

2.  Schválení bodů program 

Br. Juránek vyzval k návrhům na změnu a navrhl, aby byl doplněn bod Personální záležitosti 

před bod 3. navrženého programu jednání. Nechal o programu hlasovat.  

 

VP/13/111   VP schvaluje program dnešního zasedání výkonného předsednictva s doplněním.   

 

8-0-0 

 

 

3. Personální záležitosti  

                                                                                                                                            

Starosta Orla přečetl rezignaci na funkci 1.místostarostky Orla, kterou podala ses. Macková dne 

26. 4. 2023 

 

VP/13/112       VP bere na vědomí podání rezignace ses. Mackové na pozici 1. místostarostky.  

 

8-0-0  

 

Br. Juránek navrhl na uvolněné místo ses. Mackovou. Ses. Macková souhlasila.    

 

VP/13/113        VP volí do funkce první místostarostky Orla Ing. Miluši Mackovou.  

                                                                                                                                              7-0-1 
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4. Kontrola usnesení 

Ses. Horáková předložila rozpracovanost jednotlivých úkolů.  

- Na pozemku v obci Hrušky byla podepsána smlouva o věcném břemenu. 

- Jednací řád a Soutěžní řád byl rozeslán do jednot/ žup a probíhá sběr připomínek.  

- Pozvánky na orelskou pouť byly poslány vybraným hostům a byla doplněna pozvánka pro 

pana senátora Bazalu.  

- Jednota Kotvrdovice byla informována o nutnosti zaslání souhlasného vyjádření členské 

schůze jednoty o finančním vypořádání.  

- Dne 19. 6. byla podepsána Dohoda o finančním vypořádání mezi ústředím a jednotou 

Černilov.  

 

Proběhla diskuse k jednotlivým bodům plnění usnesení 

 

 

 

VP/13/114   VP bere na vědomí kontrolu usnesení.   

                                                                                                                                            8-0-0 

 

 

VP potvrzuje hlasování Per rollam ze dne 18. 6. 2024:  

 

VP/PR/108 Výkonné předsednictvo Orla schvaluje Kupní smlouvu mezi Orel jednota 

Černilov, IČ: 648 09 374, zastoupena starostou jednoty Mgr. Vojtěchem Šůstkem a 

místostarostou Jaroslavem Kudrnáčem jako strana prodávající a Obec Černilov, IČ: 002 68 

674, zastoupena starostou Ing. Petrem Stašou jako strana kupující. Předmětem této smlouvy je 

prodej stavební parcely č. 60/1 jejíž součástí je stavba čp. 123, rod. dům, stavební parcely č. 

60/2 na níž stojí stavba čp. 334, obč. vyb., a stavby čp. 334 obč. vyb. na stavební parcele č. 

parc. 60/2 a na stavební parcele č. parc. 209/5 a to v dohodnuté výši.   

 

VP/PR/109 Výkonné předsednictvo Orla schvaluje Smlouvu o úschově mezi Obec Černilov, 

IČ: 002 68 674, zastoupena starostou Ing. Petrem Stašou jako strana skládající, Orel jednota 

Černilov, IČ: 648 09 374, zastoupena starostou jednoty Mgr. Vojtěchem Šůstkem a 

místostarostou Jaroslavem Kudrnáčem jako strana přijímající a JUDr. Jiří Pavlík, se sídlem 

Hradec Králové, Karla Hynka Máchy 604/6, IČ : 714 62 872 jako advokát. Předmětem této 

smlouvy o úschově peněz je deponace finančních prostředků z titulu kupní smlouvy.   

 

8-0-0 

 

 

 

 

 

4. Zprávy odborných rad  

 

Br. Třináctý za TVR uvedl, že projednávají Soutěžní řád a diskutovali podmínky Mistrovství 

orla v atletice na rok 2025. Z diskuze vyplynulo nutnost projednat odměny pro rozhodčí a 

předáno jako úkol pro EHR. Br. Gardáš doplnil informaci o sportovních úspěších 

v Řečkovicích.  
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Br. Pummer za BSR informoval, že v Centru odborné přípravy Zbrojovka připraví rytinu 

k přípravě medailí Anthropoid. Proběhly úspěšně akce Anthropoid tour a Rodinný branně-

sportovní den, uskutečnila se schůzka s pracovníky POKOS. Probíhá jednání s MO o 

možnosti školení instruktáže ceremoniálního pochodování. 

 

Br. Gardáš za KR poděkoval organizátorům za uskutečnění pěvecké přehlídky Cantáte, sdělil, 

že byl do jednot rozeslán dotazník a vyhlášena fotosoutěž.  Rada navrhuje zajistit novou 

nahrávku orelských písní. Br. Čáp navrhl složit nové orelské písně. Následně proběhla 

diskuse o orelských krojích, o které je v současné době zájem, a možnostech financování.  

KR se bude tímto tématem zabývat.  

 

Ses.  Brandejsová za RS uvedla, že se zabývají tématem jubilantů a na následné schůzi RS 

budou připravovat pozvánky a rozeslání přání.  

 

Ses. Horákova za RM uvedla, že rada pracuje na přípravách na Ficep camp. 

 

VP/13/115      VP bere na vědomí zprávy odborných rad.   

 

VP/13/116      VP děkuje organizátorům akcí Antropoid v Praze a praporečníkům, kteří se 

účastnili 18. 6. piety v Resslově ulici.   

 

VP/13/117      VP děkuje účastníkům Pěvecké přehlídky Cantate v Luhačovicích, zvláště 

sborům z jednot Slavičín, Vizovice, Veřovice, Nivnice, Staré Město a Hlučín.   

 

 

 

5. Využití orlovny v Krouně 

 

Ses. Macková představila hotové práce v orlovně Krouna a připravenost na táborovou sezónu.  

Úkol pro všechny – zpracovat náměty, jak bude areál fungovat, co je zde ještě potřeba 

dodělat. Br. Juránek navrhl pozvat sousední jednoty k prohlídce. Ses. Brandejsová přislíbila, 

že pozve rodiny a mladé z Orlické župy.   

 

 

7. Žádosti z jednot 

 

Jednota Proseč:    

Ses. Horáková uvedla, že byla na ústřední sekretariát doručena žádost z jednoty Proseč o 

poskytnutí dotace na dofinancování opravy střechy orlovny. Celková oprava na činí 280.000,- 

Kč. Z Pardubického kraje získali dotaci na opravu střechy ve výši 180.000,- a jednota žádá na 

dofinancování částku ve výši 100.000,- Kč.  

 

 

VP/13/118       VP schvaluje dotaci jednotě Proseč ve výši 100.000, - Kč, IČ: 71189092, se 

sídlem Náměstí Dr. Tošovského 59, Proseč, na účely opravy střechy orlovny.   

8-0-0 
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Jednota Kladno:  

Ses. Horáková uvedla, že byla také doručena žádost z jednoty Kladna o poskytnutí dotace na 

zakoupení dresů pro orelský volejbalový tým. Uvádí, že díky spolupráci s profesionálním 

klubem Volejbal Kladno.cz  hrají celostátní i mezinárodní soutěže. Na provoz orelského 

volejbalového klubu získali již podporu z magistrátu a od sponzora a nyní žádají na ústředí o 

finanční podporu s přihlédnutím, že jde také i o podporu orelské aktivity v Čechách.  

 

Žádost byla projednána.   

 

Ses. Macková sdělila, že z žádné dotace nelze peníze poskytnout.  Z pléna vyplynulo, že si 

měly požádat z NSA nebo oslovit jiné sponzory.  

 

 

 

 

Různé:  

 

Vyznamenání  

Ses. Horákova: k dnešnímu dni byla na ústřední sekretariát doručena následující žádost o 

vyznamenání dle směrnice č. 9 O vyznamenání Orla.  

Čestný zlatý odznak pro Bohumila Šmída z jednoty Měřín u příležitosti 95 let za dlouholetou 

aktivní službu v Orlu.  

 

VP/13/119       VP schvaluje Čestný zlatý odznak pro Bohumila Šmída z jednoty Měřín.   

 

 

 

8-0-0 

9. Závěr 

 

Br. Juránek poděkoval všem přítomným za účast na jednání.  

 

Zasedání bylo zakončeno modlitbou v 17.30 hodin.  

               

 

    Ing. Stanislav Juránek  

                                                                                                                         starosta Orla 

Zapsala:  

Mgr. Kristina Horáková   ………………………………... 

 

Ověřili:  

Michal Pummer  ...…………………….…………… 

 

 

Kamil Bartoš    …………………………………………… 


